
REPUBLIKA HRVATSKA     
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 17. svibnja 2012. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 31-12 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 16. svibnja 2012.  

 

Započeto u 11.10 

 

 

PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ljubomir Stefanović, Ernest Strika, Damir Hajduk i Marija Udiljak 
 

NEDOSTAJE: Zdravko Kedžo i Olga Ramljak 
 

OSTALI 

PRISUTNI: Marija Kanazir, Nives Zvonarić, Anja Jelavić i Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 

D N E V N I   R E D: 

1. Prijedlog javnog natječaja i natječajne dokumentacije za raspodjelu sredstava Fonda za 
poticanje pluralizma i raznovrsnosti elektroničkih medija 

2. Zamolba nakladnika za proširenje koncesijskog područja 
a) Radio Kaj d.o.o. 
b) Televizija Jadran d.o.o. 

3. Obavijesti HAKOM-a o izmjenama parametara 
a) Studio Minsk d.o.o. 
b) Radio D.J. Crikvenica d.o.o. 

4. Razno 
a) Izvješće sa službenog puta u Brisel 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 
Ad. 1. 

Odlučeno je  

Prihvaća se prijedlog javnog natječaja i prijedlog natječajne dokumentacije za raspodjelu 

sredstava Fonda za poticanje pluralizma i raznovrsnosti elektroničkih medija. 

 
Ad. 2. 

a) 

Nakladnik Radio Kaj d.o.o. uputio je dopis u kojem predlaže uspostavu „kajkavske regije“ koja bi 
obuhvaćala sjeverozapadni dio RH te moli Vijeće da proslijedi HAKOM-u upit o tehničkim 
preduvjetima i mogućnostima takve provedbe. U slučaju prihvaćanja takvog prijedloga nakladnik 
je spreman odustati od sadašnje koncesije te sudjelovati na novom javnom natječaju. 
Odlučeno je da će se uputiti dopis HAKOM-u te proslijediti prijedlog nakladnika. 
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b) 

Nakladnik Televizija Jadran d.o.o. uputio je prijedlog za proširenjem područja sadašnje koncesije 
na područje Dubovačko-Neretvanske županije.  
Odlučeno je da će se nakladniku uputiti dopis kako je u tijeku definiranje smjernica za donošenje 
odluke o potrebama i vrstama koncesija za obavljanje djelatnosti medijskih usluga televizije i 
radija u Republici Hrvatskoj te da će se nakon radnji koje su propisane zakonskim i 
podzakonskim propisima pristupiti raspisivanju koncesije o čemu će javnost biti obaviještena. Za 
slijedeću sjednicu Vijeća pripremit će se pregled slobodnih kapaciteta u digitalnim 
multipleksima. 
 

 
Ad.3. 

a) 

Vijeće je primilo na znanje dopis HAKOM-a kojim obavještava o promjeni tehničkih parametara – 
promjeni lokacije odašiljača i promjeni polarizacije nakladnika Studio Minsk d.o.o. 
 
b) 

Vijeće je primilo na znanje dopis HAKOM-a kojim obavještava o promjeni tehničkih parametara – 
promjena lokacije odašiljača nakladnika Radio D.J. Crikvenica d.o.o. 
 

 

Ad. 4. 

Član Vijeća Ernest Strika izvijestio je Vijeće o sastanku pod-radne skupine na temu „Spojene 
televizije“ („Connected TV“) i konferencije na temu „Spojene televizije“, 2. i 3. svibnja 2012. u 
Briselu, Belgija. Na navedenim događajima sudjelovao je i član Vijeća Damir Hajduk. 
 
 
 

Dovršeno u 14.30 

 
 
Zapisnik sastavili        Predsjednik Vijeća 

 
Matija Zeko        Zdenko Ljevak  
Nives Zvonarić 


